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Esko Loukkola käytti puheenvuoron liikenneministerin mahdollisesta 
vierailusta Kärsämäellä myöhemmin tänä vuonna. 
 
Kunnanjohtaja Esa Jussila kertoi Kärsämäen kävelyn ja pyöräilyn 
kehittämisohjelman valmistelutilanteesta ja etenemisestä. 
 
Anne Ruha käytti puheenvuoron Koivupuiston uuden vaiheen 
rakentamisesta ja ikäihmisten asumistarpeista paikkakunnalla. 
Kunnanhallitus kävi keskustelua aiheesta. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin kunnanhallituksen tietoon saatetuksi. 
 


